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Møde nr. 1 
 

Mødeleder  
Malene Søgaard-Andersen/ 
Skolebestyrelsesformanden 

Afbud til 
Malene Søgaard-Andersen smale@kolding.dk 
 

Deltagere:    

Daniel Buhl, Henriette Bronée, 
Jacob Søndergaard, Jasmina Obradovac , 
Maj Norman, Mette Damkjær, Mikael Nysom 
Malene Søgaard-Andersen, Pernille Pedersen, 
Heidi Guldahl Mortensen 
 
Elevrepræsentanter: - 

   

    

Bemærkninger 
Fraværende: Maj Norman 

Ordstyrer: Mette Damkjær 

Referent: Malene Søgaard-Andersen 

Dagsorden  
 
 

1 Tema - Arbejde med princip for 
inklusion på Harte skole (60 min) 
Vi mødes på skoletovet 

- Rasmus Vorting konsulent vedr. 
PPR kommer på besøg for 
fortæller om folkeskolelovens 
rammer og hvordan disse 
udmøntes i Kolding kommune. 

- AKT-teamet på skolen fortæller 
om de indsatser der er i forhold til 
AKT. 

- Drøftelse på baggrund af input 

 

 
Oplæg ved Rasmus Vorting: 
 
Fokus skal være på at der er en skole, der er 
børneparat. 
Salamanca erklæringen giver grundlæggende 
ret til uddannelse, hvert barn ses som unikt, de 
der har særlige uddannelsesmæssige behov 
skal have adgang til almindelige skoler, der skal 
være i stand til at imødekomme deres behov. 
Dualitet mellem ideal og virkelighed samt 
mellem individ og samfund. 
 
Ca. 4/5 elever der går i en specialklasse eller 
specialskole i Kolding kommune starter deres 
skolegang på en almen folkeskole. 
 
Den økonomiske ramme er at der er et stort 
budget for hele skoleområdet. Lige p.t. går 25 %  
af det samlede budget på skoleområdet til 
specialskolerne. 
 
I Kolding kommune arbejder vi med 
udgangspunkt i et fælles børne- og ungesyn. I 



 
 

 

— 
Side 2 

det børnesyn tror vi på at alle børn gør det 
bedste de kan. 
 
Vi ved at de børn der går i et specialtilbud har 
lavere sandsynlighed for at gennemføre en 
ungdomsuddannelse. 
 
Der skelnes mellem fysisk inklusion, social 
inklusion, faglig inklusion. 
 
AKT-Teamet fortæller om arbejdet med AKT på 
Harte skole 
 
Fokus er på det forebyggende arbejde. 
Diamantforløb på 2. og 4. årgang 
 
 
Skolebestyrelsen vil gerne at Harte skole skal 
lykkes og blive ved med at være en god skole.  
 
På kommende møde i bestyrelsen arbejdes med 
videre med princippet for inklusion. 
 

2 Resten af mødet foregår i mødelokale 1 
Nyt fra formanden (5 min) 

- Brugernævnsmøde 

 

 
Der har været brugernævnsmøde, hvor der har 
været oplæg vedr. ”Markante forældre – handler 
i kærlighed”. Et meget spændende oplæg.  

3 Nyt fra skolen (5 min) 
- Opstart skoleåret 
- Ansættelse viceskoleleder 

Vi er kommet godt i gang med skoleåret. 
Hvad kan vi gøre aktivt for at få flere forældre til 
at stille op til bestyrelsen? Punktet sættes på 
dagsorden til bestyrelsesmødet i december. 
 
Viceskolelederstilling: Der er kommet 31 
ansøgninger og vi har kaldt 4 til samtale, der 
afholdes i morgen. 
 

4 Budget 2024 (15 min) 
Bilag vedhæftet 
Hele forliget kan ses på: budgetforlig-
2024-dem-5-9-2023.pdf (kolding.dk) 

- Information om det vedtagne 
budget i Kolding kommune og 
betydningerne på Harte skole 

Gennemgang af det vedtagne budget. 
 
Bestyrelsen vil arbejde med henvendelse til det 
politiske udvalg. 

5 Høring vedr. ferieplan (5 min) 
- Læs gerne vedhæftede bilag 

forud for mødet. 

Ingen kommentarer. 

8 Evt. (5min) 
 

 

9 Godkendelse af referat (10 min) 
 

 

 
 


